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• Jól halad a szenny-
vízhálózat kiépítése 
Gyimesfelsőlokon, mi-
után jelentős támoga-
tást vehet igénybe a 
község erre a beruhá-
zásra. Az önerőből el-
kezdett munkálat idén 
láthatóan felgyorsult, 
így jövő év végére már 
teljesen elkészül – a 
tervek szerint.

KOVÁCS ATTILA

G yimesfelsőlok azon te-
lepülések közé tartozik, 
amelyek számára az inf-

rastruktúra-fejlesztést célzó An-
ghel Saligny program támogatása 
a lehető legjobb időpontban és 
helyzetben érkezett, mivel egy 

már elkezdett beruházás 
céljaira, menet közben 
tudták igénybe venni a fi-
nanszírozást. Így nem volt 
szükség sem új műszaki 
tervek készítésére, sem a 
kivitelezéshez szükséges 

közbeszerzési eljárás lefoly-
tatására. Miután több éven át 
sikertelenül pályáztak támoga-
tásért, az elkészített tervek alap-
ján saját forrásokból kezdték el a 
szennyvízhálózat kiépítését, és a 

munka mintegy 20 százaléka már 
el is készült, amikor a község szá-
mára az Anghel Saligny program 
keretéből 21 millió lejt hagytak jó-
vá. A támogatás egyúttal biztosít-
ja az ivóvízhálózat bővítését is, ezt 
főként Ugrapatakán és Komjátban 
kell tovább építeni. A kivitelezés 
ezzel új lendületet vett, a községen 
áthaladó autósok az utóbbi hóna-
pokban a 12A jelzésű országút 
mentén folyamatosan földmunkát 

végző gépeket, csöveket, munká-
sokat láthattak, útjelző táblák is 
figyelmeztettek arra, hogy halad a 
kivitelezés.

Jövőre be is fejezik

Az országút mentén épülő gerinc-
vezeték 70 százaléka már elkészült, 
ez a teljes beruházás 40 százalékát 
jelenti – erről tájékoztatott kérdé-
sünkre Pap Imre. Gyimesfelsőlok 

polgármestere szerint az időjárás 
még nem akadályozta a munkavég-
zést, az Anghel Saligny program 
keretéből már közel 4 millió lejes 
összeget ki is fi zettek a kivitele-
zőnek. Elkészült az ivóvízhálózat 
bővítéséhez szükséges 400 köbmé-
teres víztartály számára az alapo-
zás, ugyanakkor a Gyimesközéplok 
és Gyimesfelsőlok határán készülő 
szennyvíztisztító állomásnál is be-
tonoztak – ott most szünetel a mun-

ka az alacsony hőmérsékletek mi-
att. A vezetéképítést még várhatóan 
egy-két hétig tudják folytatni az idő-
járás függvényében – értékelt a köz-
ségvezető. A munkálatokat jövő év 
végére teljesen be szeretnék fejezni, 
bekapcsolva az összes patakvölgyet 
a rendszerbe, amelyet a telekhatá-
rokig készítenek el.

Hiányzó szolgáltatást pótolnak
Gyimesfelsőlokon is készül a szennyvízhálózat
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A csíkszeredai Erőss Zsolt Aré-
na melletti erőparkban tartott 

sajtótájékoztatót a városvezetés 
hétfőn, bemutatva az idei első rész-
vételi költségvetésből megvaló-

suló projektet. Korodi Attila, 
Csíkszereda polgármestere 
elmondta, kisebb közös-
ségek is kihasználták a 
részvételi költségvetés 
nyújtotta lehetőséget, mint 
például azok, akik ebben 

az erőparkban ezt a sajátos 
sportot űzik. Pályázásukkal elér-
ték, hogy biztonságosabbá váljon 
a helyszín, hiszen a részvételi költ-
ségvetésből gumiszőnyeggel borí-
tották a tornaelemek alatti talajt. 

Mint a sajtótájékoztatón jelen lévő 
András Hunor Jenő önkormányza-
ti képviselő is kifejtette, korábban 
már támogatta a város ezt a kis 
közösséget új tornaelemek felsze-
relésével, amiben a városi kertészet 
munkatársai segítettek.

További projektek

Bors Béla csíkszeredai alpolgár-
mester beszámolt a részvételi költ-
ségvetés további projektjeiről. Mint 
említette, hamarosan a Fenyő utca 
9/A lépcsőházához kihelyezik a 
rozsdamentes acélból készült két 

spirál típusú biciklitározót. Ugyan-
akkor a többi, nagyobb horderejű 
pályázat kivitelezése jövőre marad, 
mint például a központi parkba ter-
vezett, főként ütőhangszerekből álló 

hangszerpark létrehozása, amely-
hez a hét hangszerelemet már meg-
rendelték. Ugyancsak várható, hogy 
hamarosan leszállítják a központi 
park játszóterére tervezett hatalmas 
mászóelemet, szülő-baba páros hin-
tát és zenés pannót is egy másik pro-
jekt részeként. Mindkét esetben ezek 
felszerelését jövőre végzik el. Korodi 
Attila polgármester kiemelte, hogy a 
részvételi költségvetést 2023-ban is 
meghirdetik.

Kisebb közösségek is jól jártak a részvételi költségvetésből
• A csíkszeredai önkormányzat idei részvételi költségvetéséből elkészült az első 
projekt, melynek révén az Erőss Zsolt Aréna melletti szabadtéri testépítő erőparkot 
(calisthenics park) gumiszőnyeggel tették biztonságosabbá, korábban pedig szintén 
a városháza támogatásával új elemekkel bővítették. A nyertes projektek többségének 
kivitelezése jövőre marad.

Az erőpark fejlesztése bekerült a hat 
nyertes projekt közé, amelyeket a részvételi 
költségvetésből valósítottak meg
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Munkabaleset 
egy tömbháznál
Munkabaleset történt egy épü-
lő székelyudvarhelyi tömbház-
nál, egy személyt újra kellett 
éleszteni hétfőn a déli órák-
ban. A Hargita megyei tűzoltó-
ságnál érdeklődve megtudtuk, 
egy SMURD-egység, valamint 
a Hargita Megyei Mentőszol-
gálat munkatársai is az épít-
kezésre siettek. A mentősök a 
helyszínen egy ötven év körüli 
férfit élesztettek újra, majd 
beszállították a székelyud-
varhelyi kórház sürgősségi 
osztályára.

Böjte Csaba előadása
A Honfoglalás előttől az 
Európai Unió utánig előadás- 
sorozat keretében december 
16-án, pénteken 18 órától 
Böjte Csaba Uradat Istenedet 
imádd! címmel tart előadást 
a csíkszeredai városházán. A 
rendezvény nyitott, minden 
érdeklődőt várnak.

• RÖVIDEN 

A munkálatok jól haladtak 
az elmúlt hónapokban 
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